		Devouri	风卷残云 Devouring Time 2016		Devouring Time 2016		2016年上海外滩美术馆邀请张鼎成为首届RAM HIGHLIGHT的委约合作艺术家,带来特别艺术项目"风卷残云"。项目期间,美术馆空间被艺术家改造成一个具有独特社会系统和行为模式的现场: 观众被邀请参与到作品当中,在金色牢笼里共进午餐,享用由艺术家亲自挑选、监制的饭菜与酒水。这场充满仪式感和规程性的宴席,临时性地赋予观众场地特定的标签、身份与符号,并通过这一与众不同的参与体验来与艺术家一起批判性地探讨与社会现实、价值标准、规则体系等命题。整个艺术项目由一场别开生面的晚宴拉开序幕,并从2016年9月4日至9月11日每天中午11:00-13:00向公众开放体验。	The inaugural RAM HIGHLIGHT in 2016 was commissioned to Shanghai based artist Zhang Ding, who presented a special art project Devouring Time. During the project, the space of RAM was transformed into a unique social system and a stage for collective behaviors. Zhang Ding invited the audience to enjoy lunch in this specific space, where the food and drinks were fully conceived and supervised by the artist personally. All participants were endued with specific labels, identities and symbols, through highly regulated and ceremonial eating process, which also allowed them to investigate the topics such as realities of the society, standard of values, regulative infrastructures and etc. The project opened with an exclusive gala dinner. From Sep 4th to Sep 11th, it was available to the public.	
NO.	ARTWORK IMAGE	ARTWORK TITLE (ENG)	ARTWORK TITLE (CH)	YEAR OF CREATION	TYPE	EDITION	MATERIAL	DIMENSIONS (CM)	SALES STATE
		Devouring Time – Dinning Room	风卷残云 – 餐厅	2016	装置 Installation	1	镀钛不锈钢,夹胶金镜 Stainless Steel plated titanium, laminated golden mirror	248 (H) x 756(W) x 2448 (L) Cage A: 248 (H) x 428(W) x 288 (L) x 8 pieces Cage B: 248 (H) x 220(W) x 748 (L) x 1 piece Dining Table: 80 (H) x 240(W) x 100 (L) x 19 pieces Dining Bench: 43 (H) x 240(W) x 40 (L) x 38 pieces	available
		Devouring Time – Bar	风卷残云 – 酒吧	2016	装置 Installation	1	镀钛不锈钢 Stainless Steel plated titanium	248 (H) x 428(W) x 708 (L) Bar Cabinet: 200 (H) x 100(W) x 100 (L) x 4 pieces	available
		Devouring Time – Dinnerware	风卷残云 – 餐具	2016	装置 Installation	152	镀钛不锈钢,镀24K金铜 Stainless Steel plated titanium, copper plated 24-karat gold	Cup: 10 (H) x 12.2(W) x 8.3 (L) Spoon: 4.3 (H) x 3.8(W) x 11.5 (L) Chopsticks: 0.5 (H) x 1(W) x 23 (L)	not available
	DEVOURING TIME 张鼎之HANGDING PROJECT	Devouring Time	风卷残云	2016	录像 Video	5+2AP		5'10"	available